
اخباراخبار
به مناسبت هفته ناجا و هفته دفاع مقدس :

همایش پیاده روی خانوادگی در چالوس برگزار شد

معاون شبکه مخابرات منطقه گلستان:

 بازسازی و نوسازی زیرساختهای ارتباطی دردستور کار مخابرات منطقه گلستان می باشد

مدیر کمیته امداد امام خمینی )ره( شهرستان چالوس خبر داد :

طرح واکسیناسیون 705 نفر از سالمندان تحت پوشش کمیته امداد 

رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان لرستان:

دولت به پشتوانۀ صنایعی همچون فولاد مبارکه از واردات جلوگیری کند

پوشش 64.5 درصدی تامین اجتماعی در استان مرکزی 

فرماندار شهرستان  سرویس شهرستان ها- 
روی  پیاده  همایش  برگزاری  حاشیه  در  چالوس 
از روسای  ناجا  ضمن تبریک هفته دفاع مقدس و 
شهرداری ؛ اداره ورزش و جوانان ؛ جامعه ورزش ؛ 
نیروی مقاومت بسیج و نیروی انتظامی که در برپایی 
و برگزاری این همایش تلاش داشتند قدردانی کرد 
این  اینکه  بیان  با  ادامه  در  زندی  ناصر  محمد    .
خاطره  و  یاد  داشتن  نگاه  زنده  نوعی  به  همایش 
شهدای هشت سال دفاع مقدس است اظهار داشت 
:در جریان جنگ تحمیلی انسانهای زیادی در دفاع 
ما  امروز  تا  رسیدند  به شهادت  انقلاب  و  از کشور 
آرامش زندگی کنیم. وی تصریح کرد:  بتوانیم در 
افتخار  با  ما قدر دان خون شهداء هستیم و امروز 
دربین کشورهای همسایه به عنوان یک کشور امن 
از  تعرض  گونه  هر  در صورت  و  رویم   می  بشمار 
سوی دشمنان آماده دفاع خواهیم بود . زندی در 
و  نشاط  روحیه  ورزش  اینکه،  شمردن  بر  با  ادامه 
به    : گفت  کند  می  ایجاد  جامعه  در  را  سلامتی 
لحاظ روحی و روانی انجام ورزش صبحگاهی تاثیر 

بسیار  ارزنده ای در فعایت های فردی دارد و انجام  
ورزش  برای  را  افراد  انگیزه  قطعا  همایشی  چنین 
انتظامی  نیروی  فرمانده   . کرد  خواهد  چندان  دو 

ضمن  روی  پیاده  همایش  در  چالوس  شهرستان 
از  ، هدف  ناجا  و هفته  دفاع مقدس  تبریک هفته 
برگزاری این همایش را ارتقای فرهنگ ، شناسایی 

یاد  بزرگداشت  و  تکریم  پلیس،   ماموریت  و  کار 
سال  هشت  که  اسلامی  میهن  سرداران  خاطره  و 
مقابل متجاوزین ایستادگی کردند عنوان کرد . سید 
عبداله منتظری در ادامه عنوان داشت : شجاعت ها 
و ایثار گری های غیور مردان دوران جنگ تحمیلی 
هرگز فراموش نخواهد شد و قطعا راهشان را ادامه 
خواهیم داد و برگزاری چنین همایشی در حقیقت 
که  است  اسلام  رزمندگان  های  رشادت  آوری  یاد 
در مقابل متجاوزین ایستادگی کردند . وی تصریح 
های  برنامه  مقدس  دفاع  و  ناجا  هفته  در   : کرد 
مدون و متنوعی در دستور کار قرار دارد و حضور 
مردم در کنار جامعه انتظامی و نظامی انگیزه ما را 
برای انجام وظیفه و خدمت دو چندان خواهد کرد 
. فرمانده نیروی انتظامی شهرستان چالوس خاطر 
نشان کرد : به جهت تکریم و تقدیر خانواده نیروی 
انتظامی ، جشنواره ای بدین منظور در دستور کار 
قرار دارد تا بتوانیم از همکاران عزیز و خانواده های 
آنان که در راه امنیت تلاش دارند قدردانی صورت 

گیرد 

سرویس شهرستان ها- ارتقاء زیرساختهای 
ارتباطی استان گلستان در درراستای اهداف برنامه 
تحول مخابرات ایران انجام می گیرد.مهندس حمید 
با  منطقه گلستان  مخابرات  معاونت شبکه  ذبیحی 
پروژه های مختلف در  اجرای  از  این مطلب  اعلام 
راستای تامین ارتباطات مخابراتی مناسب و به روز 
 ، بازسازی  با   : گفت  .وی  داد  مشتریان خبر  برای 
استان  در  ارتباطی  زیرساختهای  ارتقاء  و  نوسازی 
گلستان می توانیم نسبت به ارائه خدمات به روز و 
با کیفیت به هم استانی ها اطمینان داشته باشیم 
پروژه  اجرای  به  اشاره  با  ذبیحی  مهندس حمید   .
نیاز،  مورد   IP تامین  با  پروژه  این  افزود:   IPNI
بستری مناسب برای شبکه انتقال به وجود خواهد 
آورد و زمینه لازم برای انتقال هرگونه اطلاعات اعم 
از VOICE، DATA و MEDIA را تامین می 
نماید.وی گفت : برای داشتن شبکه دسترسی سریع 
در استان نیازمند امکانات و تجهیزاتی هستیم که 

در قالب این پروژه تامین شده و درحال اجرا است.
نوید  این  گلستان  منطقه  مخابرات  شبکه  معاون 
این  اجرای  با  که  است  داده  ها  استانی  هم  به  را 
طرح شهروندان گلستان می توانند خدمات بهترو 

باکیفیت تری را دریافت نمایند.
پروژه سخن گفت  این  اول   فاز  اتمام  از  وی 
تا  انشاءالله   ، آن  دوم  فاز  یافتن  پایان  با  افزود:  و 
بهره  کامل  بطور  آن  از  توانیم  می  سال  پایان 
برداری نماییم.مهندس ذبیحی همچنین از اجرای 
طرح OTN نیز سخن گفت و اضافه کرد : با راه 
اندازی آن پهنای باند مورد نیاز مسیر انتقال ، سه 
برآن  علاوه  و  شود  می  فراهم  استان  اصلی  نقطه 
پهنای باند مورد نیاز FCP ها و اپراتورهای همراه 
آنها  اختیار  در  کاملا  نیز  رایتل  و  ایرانسل   ، اول 
پروژه  اجرای  درخصوص  گرفت.وی  خواهد  قرار 
راستای  و گفت: در  ارائه  توضیحاتی  نیز   FTTH
یک  به  تبدیل  و   « نگاشت  ره   « اهداف   به  نیل 

جای  به  فیبرنوری  جایگزینی   ،  IP تمام  شرکت 
جهت  فیبر  تکنولوژی  از  استفاده  و  مسی  سیم 
مخابرات  دستور  در  شهری  نقاط  در  داده  انتقال 
درسال  که  است  گرفته  قرار  گلستان  منطقه 
تومان  میلیون    800 گذاری  سرمایه  با  گذشته 
از  برخی  در  و  است  کرده  کار  به  آغاز  پروژه  این 
واگذاری  قابل  گنبد  و  گرگان  شهرستانهای  نقاط 
می باشد و در جهت ارتقاء و بسط این تکنولوژی 
دیگر  شهرستانهای  از  نقاطی  استان  سراسر  در 
هرشهرستان  برای  بتوانیم  که  شده  شناسایی  نیز 
مسیری برای واگذاری FTTH )اینترنت پرسرعت 

بر بستر فیبرنوری (  به مشتریان داشته باشیم.
در  پروژه  این  کامل  اندازی  راه  با  گفت:  وی 
استان محدودیت دریافت پهنای باند برطرف شده 
اینترنت  از  بالا  سرعت  با  توانند  می  متقاضیان  و 
استفاده نمایند.مهندس ذبیحی با تاکید بر خسارت 
سرقت  دلیل  به  گلستان  منطقه  مخابرات  فراوان 

کابل ها که اغلب آنها در نقاط روستایی می باشد 
افزود: از ابتدای سال تقریبا 20 نقطه از محل هایی 
که کابل آنها سرقت شده اصلاح که به همین تعداد 
نیز تا پایان سال در برنامه بازسازی قرار دارد.معاونت 
شبکه در پایان سخنان خود با اشاره به اینکه تمامی 
فعالیتهای انجام شده در مخابرات منطقه گلستان 
بر اساس اهداف برنامه تحول 5 ساله مخابرات ایران 
مشترکین  رضایت  جلب   ، گردد  می  ریزی  طرح 
های  اولویت  عنوان  به  و  دانست  اهمیت  حائز  را 
مخابرات از آن نام برد.وی درخصوص اعلام خرابی 
های واصله از سوی مشترکین ، درصد قابل توجهی 
استفاده  در  کاربران   کافی  آموزش  را عدم  آنها  از 
 : وافزود  دانست  از خدمات وسرویسهای مخابراتی 
تجهیزات سخت افزاری مناسب و دانش استفاده از 
آنها در بهره برداری از تکنولوژی روز و سرویسهای 
مخابراتی لازم است تا مشتریان بتوانند از خدمات 

دریافتی بهره کافی ببرند.

سرویس شهرستان ها- مدیر کمیته امداد امام خمینی ) ره ( 
شهرستان چالوس از طرح واکسیناسیون 705 نفر از سالمندان تحت 
پوشش کمیته امداد دراین شهرستان خبر داد . محمد قمی در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت : در سال جاری تعداد 705 نفر از سالمندان 
با هدف پیشگیری از بیماری آنفولانزا در بیماران زمین گیر ، صعب 
العلاج ، ریوی و بیماران خاص واکسن می زنند که خود دلیلی برای 
جلوگیری از هزینه های اضافی درمانی و ارتقا بهداشت سلامت خانواده 
ها و پیشگیری از بیماری های حاد تنفسی است اقدام می گردد. وی با 
بیان اینکه در سال گذشته تعدا 662 نفر از سالمندان نسبت به ویروس 
آنفولانزا واکسینه شدند اظهار داشت : در پی اقدام طرح واکسیانسیون 
افراد سالمند ، علاوه بر جلوگیری از شیوع بیماری و آسیب پذیری افراد 
سالمند ، رضایت عمومی و به خصوص خانواده های سالمندان را در پی 

داشت . قمی اویلی  تصریح کرد : در حال حاضر تعداد45 نفر از بیماران 
صعب العلاج و زمینگیر تحت حمایت در شهرستان چالوس وجود دارد 
که تا کنون خدماتی از قبیل هزینه درمان ، و هزینه نگهداری به ارزش 
چهار میلیون و پانصد هزار تومان پرداخت شده است . مدیر کمیته 
امداد امام چالوس در ادامه به پرداخت حق بیمه تامین اجتماعی به 
402 نفر از مددجویان اشاره کرد و در این خصوص گفت : در سال 
جاری یازده میلیون و پانصد هزار تومان حق بیمه تامین اجتماعی به 
توانمند  با هدف  اشتغال  زنان سرپرست خانوار و مجریان طرح های 
سازی و ایجاد امنیت شغلی و اجتماعی پرداخت شده است . محمد 
قمی اویلی در پایان تاکید کرد : تعداد 4460 نفر تحت حمایت کمیته 
امداد شهرستان چالوس قرار دارند که از خدمات این نهاد در حد توان 

بهره مند می شوند . 

سرویس شهرستان ها- رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت 
و  تر  با کیفیت  اینکه محصولات فولاد مبارکه  بیان  با  لرستان  استان 
خارجی  مشابه  های  نمونه  از  کــــمتر  شــــدۀ  تمام  قیـــمت  با 
است، گفت: دولت به پشتوانۀ صنایعی همچون فولاد مبارکه از واردات 
جلوگیری کند.محمدرضا صفی خانی که به اتفاق هیئت همراه از شرکت 
فولاد مبارکه بازدید می کرد، درخصوص اهداف بازدید از شرکت فولاد 
مبارکه اظهار کرد: ما به همراه نمایندگی مرکز خدمات فولاد مبارکه به 
این شرکت آمدیم تا ضمن عرض خداقوت به کارکنان این شرکت، راه 
های تعامل بیشتر واحدهای صنعتی استان لرستان با فولاد مبارکه را 
بررسی کنیم تا در نهایت سهم استان لرستان را در استفاده از محصولات 
این شرکت ارتقا دهیم.وی در جواب این سؤال که شرکت فولاد مبارکه 
و نقش آن در تولید ملی را چطور ارزیابی کردید، گفت: ظرفیت فولاد 
مبارکه، مدیریت منسجم و پویایی شرکت در همه جا به خوبی مشاهده 

میشود و می توان گفت یکی از پشتوانه های خوب کشور، فولاد مبارکه 
است. در ادامه وی افزود: با توجه به اینکه یکی از سیاست های اقتصاد 
مقاومتی تقویت زنجیرۀ تولید فولاد است و به عنوان اهداف اصلی به آن 
توجه شده ، بنابراین با توجه به ساختاری که در فولاد مبارکه است و 
ظرفیت های توسعه ای که در حال اجراست، هم در ایجاد اشتغال و هم 

تولید میتوان به آن تکیه کرد.
رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان لرستان در مورد اینکه 
هم اکنون در استان لرستان چه میزان از محصولات فولاد مبارکه استفاده 
از  بیان کرد: در حال حاضر 24 واحد صنعتی استان لرستان  میشود، 
تولیدات فولاد مبارکه استفاده میکنند و یک مرکز خدمات هم در استان 
داریم و با توجه به اینکه می خواهیم زنجیرۀ تولید را در واحدهای صنعتی 
و به ویژه فلزی بیشتر حمایت و تقویت کنیم، در حال رایزنی با مدیران 
شرکت برای ارتقای سهم استان لرستان از محصولات این شرکت هستیم.

وی درخصوص کیفیت محصولات فولاد مبارکه گفت: کیفیت محصولات 
این شرکت بسیار عالی است؛ به گونه ای که رضایت کامل مصرف کننده 
را در پی دارد. با توجه به توسعه های اجراشده در فولاد مبارکه و ظرفیت 
این شرکت، باید از واردات جلوگیری شود. در عین حال با توجه به اینکه 
در واحدهای کنترل کیفیت و تحقیق و توسعه فولاد مبارکه به طور جدی 
به کیفیت محصولات توجه می شود و قیمت تمام شدۀ محصولات این 
شرکت کمتر از مشابه خارجی است؛ به نظر میرسد باید بیش از پیش 
به ارزش تولید داخل توجه شود.صفی خانی یادآوری کرد: با توجه به 
اینکه روز به روز ظرفیت تولید و تنوع محصولات فولادمبارکه در حال 
افزایش است، باید حمایت جدی از تولید داخلی مد نظر قرار گیرد. در 
این خصوص باید با استفاده از اعمال تعرفه ها و ابزارهای مختلف از تولید 
داخلی حمایت شود تا هیچگاه در هیچ یک از کارخانه های تولید فولاد 
دپوی محصول نداشته باشیم و همواره تقاضا برعرضه پیشی داشته باشد.

استان  اجتماعی  تامین  کل  مدیر  شهرستان ها-  سرویس 
در  اجتماعی  تامین  سازمان  پوشش  تحت  جمعیت  گفت:  مرکزی 
استان مرکزی 935 هزار و 938 نفر است که در واقع 64.5 درصد از 
جمعیت استان تحت پوشش این سازمان هستند و رتبه پنجم کشوری 
را در این خصوص دارا هستیم. محمد رضا بیدهندی در آئین تجلیل از 
بازنشستگان، از کارافتادگان و همسران بازمانده نمونه تامین اجتماعی، 
گفت: بیش از 771 هزار نفر بیمه شدگان اصلی و تبعی هستند که از 
این تعداد 298  هزار 584 نفر بیمه شدگان اصلی و 473 هزار و 254 
نفر بیمه شدگان تبعی است، همچنین 154 هزار و 100 نفر مستمری 
بگیران اصلی و تبعی که از این تعداد  78 هزار و 347 نفر مستمری 
بگیران اصلی، 444 هزار و 949 نفر بازنشسته، 3440 نفر از کارافتاده 
و 29 هزار و 958 نفر بازمانده هستند. وی بیان کرد: در سال گذشته 
بوده  تومان  میلیارد   129 و  هزار  شده  حاصل  استان  در  که  منابعی 
است، اما هزینه ها و مصارف مان هزار و 228 میلیارد تومان بوده که 
در واقع مصارف پنج درصد بیشتر از منابع بوده و ما جزو استان هایی 
هستیم که از نقطه سربه سر گذشتیم و جزو استان های زیان ده هستیم. 
الکترونیک در استان، عنوان  بیدهندی در خصوص طرح پرونده های 
شعبه   11 حدود  و  انتخاب  طرح  این  پایلوت  عنوان  به  اراک  کرد:  
پایلوت اجرای این طرح بودند، در حال حاضر از این 11 شعبه فعالیت 
هفت شعبه به اتمام رسیده است. پرونده الکترونیک گامی به سمت 
تحقق تامین اجتماعی الکترونیک است که پس از مرحله اجرای آن 
بسیاری از مراجعات در رابطه با خدمت رسانی حذف می شود و می توان 
بیدهندی خاطرنشان  داد.  ارائه  الکترونیک  به صورت  را  این خدمات 
تامین  سازمان  سوی  از  دستور العملی   96 تیر  هفتم  تاریخ  در  کرد: 
کمیته ای  و  شد  ابلاغ  آئین  این  برگزیدگان  انتخاب  برای  اجتماعی 
معرفی شده  اساس شاخص های  بر  که  تشکیل شد  این خصوص  در 
برگزیدگان این مراسم انتخاب شدند، از بین برگزیدگان محمد کاظم 
شمس در مراسم کشوری بزرگداشت بازنشستگان نیز مورد تقدیر قرار 

می گیرد. مدیر درمان تامین اجتماعی استان مرکزی نیز در این آئین 
گفت: تعداد مراکز درمانی طی دولت یازدهم افزایش قابل چشمگیری 
بیان کرد: در سال گذشته چهار میلیون و  بابک عدلی  داشته است. 
700 هزار بار مراجعه در بخش سرپایی استان داشتیم و ضریب اشغال 
تخت 85 درصدی را بخش بیمارستانی استان شاهد بودیم. پروژه های 
متعددی نیز در این خصوص افتتاح شدند.  هتلینگ بیمارستانی در 
اراک و ساوه تمام شد و در شهر شارند نیز در حال انجام است که تا 
پایان سال به اتمام  می رسد. در بخش های تجهیزات پزشکی اقدامات 
مختلفی از جمله خرید تجهیزات دیجیتال رادیولوژی، تجهیزات اتاق 
عمل و تجهیزات اورژانس انجام شده است. وی عنوان کرد: بخش های 
اورژانس نیز در اراک و ساوه افتتاح شد و سعی شده است که خدمات 
تفاوت  به وضوح شاهد  و  باشند  مراجعه کننده  در شان  بیمارستان ها 
آن در چند سال اخیر هستیم. امیدواریم بتوانیم در خمین، محلات 
درمان  مراکز  استان،  شهرهای  تمامی  در  کلی  طور  به  و  دلیجان  و 
مستقیم داشته باشیم. وی با بیان اینکه در بخش گروه های تخصصی 
این مسائل و مشکلات رفع شود و  امیدواریم  افزود:  ضعیف هستیم، 
همگرایی در این خصوص بیشتر شود. در واقع چناچه در کنار همدیگر 
نقاط ضعف و قوت را پوشش دهیم مشکلات رفع می شوند، همچنین 
بهره گیری از کانون های بازنشستگی و قویتر شدن تشکل ها به منزله 
قویتر شدن سازمان تامین اجتماعی است، در بیشتر زمان ها حرف های 
مسئولین توسط سمن ها گفته می شود و خوشبختانه تا کنون از این 
حیث خدمات ارزنده ای را  گرفته ایم .  محمدرضا منصوری افزود: با 
ایجاد این کارخانه علاوه بر ایجاد اشتغال برای این افراد در استان، به 
ایجاد اشتغال می  ایرانی  صورت غیر مستقیم برای 100 هزار کارگر 
و  اصل 44  اجرای  ملت،  خانه  در  زرندیه  و  ساوه  مردم  شود.نماینده 
با  خصوصی سازی را کلید توسعه و پیشرفت کشور دانست و گفت: 
اجرای صحیح اصل 44 در خصوص واحدهای تولیدی زمینه حضور 
بازارهای داخلی و خارجی فراهم  هرچه بیشتر محصولات داخلی در 

می شود.سید مهدی مقدسی افزود: سازمان تامین اجتماعی هم اکنون 
بیش از 100 هزار میلیارد تومان از دولت طلبکار است که با پرداخت 
این مطالبه قدم های مثبتی توسط این سازمان برای ارایه خدمات به 
بیمه شدگان برداشته می شود.وی ادامه داد: پیگیری افزایش حقوق 
اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  های  برنامه  دیگر  از  بازنشستگان 
است که تا پایان برنامه ششم توسعه باید تمهیدات لازم برای یکسان 
سازی حقوق بازنشسگان توسط دولت در این زمینه اندیشیده شود.
اسلامی  شورای  مجلس  در  خنداب  و  کمیجان  اراک،  مردم  نماینده 
خاطر نشان کرد: با توجه به افزایش هزینه های درمان، تورم و خانواده 
بازنشستگان انتظار می رود برای کاهش مشکلات این قشر از جامعه 
کریمی  اکبر  یابد.علی  افزایش  تورم  با  متناسب  بازنشستگان  حقوق 
افزود: در قانون برنامه ششم توسعه الزامی برای دولت تصویب شده که 
باید بررسی لازم برای برقراری عدالت در نظام پرداخت، رفع تبعیض، 
مناسب سازی پرداخت ها و بهره مندی بازنشستگان کشور و لشگری 
تامین  سازمان  داد:  ادامه  برساند.وی  انجام  به  را  مناسب  خدمات  از 
که  تصمیماتی  با  نباید  و  است  ملی  ارزشمند  سرمایه  یک  اجتماعی 
خارج از منطق اقتصادی این سازمان است، تعادل منابع و مصارف آن 
بر هم بخورد و آینده این سازمان به خطر بیفتد.علی رضا امیری افزود: 
بر اساس برنامه ریزی های انجام شده 650 نفر از بازنشستگان استان 
مرکزی امسال در قالب طرح کرامت به مشهر مقدس اعزام می شوند 
که 150 نفر انان تا کنون به این سفر معنوی اعزام و مابقی این افراد در 
2 مرحله به مشهد اعزام می شوند.وی ادامه داد: انجام بیمه تکمیلی و 
عمر 140 هزار نفر از بازنشستگان استان مرکزی در یک سال گذشته 
استان  بازنشسگان  کانون  است.رئیس  کانون  این  های  اقدام  دیگر  از 
مرکزی گفت: بازنشستگان و جامعه کارگری در انتخابات دوازدهمین 
دوره ریاست جمهوری بیشترین رای را به دولت تدبیر و امید داشته 
اند و از دولت انتظار دارند در انتخاب رئیس سازمان تامین اجتماعی از 

افراد شایسته و کارآمد استفاده شود.

 افتتاح 131کیلومتر شبکه توزیع برق 
در استان گلستان

هفته  با  همزمان  شهرستان ها-  سرویس 
ي دولت بیش از 131 کیلومتر در شرکت توزیع 
نیروي برق استان گلستان افتتاح شد.به گفته ي 
مهندس علي اکبر نصیري رئیس هیئت مدیره و 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروي برق استان گلستان، 
همزمان با هفته ي دولت بیش از 131 کیلومتر 
شبکه هاي فشار ضعیف و فشار متوسط که در قالب 
پروژه هاي توسعه و احداث و اصلاح و بهینه سازی 
شبکه های توزیع برق در اقصي نقاط استان احداث 
گردیده است به بهره برداري رسید.وي همچنین از 
نصب 173 دستگاه ترانسفورماتور جدید در شبکه 
ظرفیت  افزود:  و  داد  خبر  استان  برق  توزیع  ي 
 kva از   بیش  شده  نصب  ترانسفورماتورهاي 
52000 است.مهندس نصیري اعتبار هزینه شده 
براي پروژه هاي قابل افتتاح توزیع برق در استان 
گلستان را 171 میلیارد ریال اعلام کرد و اظهار 
داشت: این میزان اعتبار در قالب اجراي 70 پروژه 
ي قابل افتتاح در تمامي مدیریت هاي توزیع برق 

استان هزینه شده است.

 بازدید فرماندار علی آبادکتول 
از چاه های آب و فاضلاب شهری

سرویس شهرستان ها- در این بازدید »احمد 
تجری مفرد« فرماندار علی آبادکتول ضمن قدردانی از 
زحمات پرسنل آب و فاضلاب شهری گفت: فرهنگ 
استفاده صحیح از منابع آبی باید در جامعه نهادینه 
شود.وی اطلاع رسانی در زمینه وضعیت منابع آبی 
را از اولویت های کاری دستگاه های اجرایی مربوطه 
برشمرد و افزود: با اصلاح الگوی مصرف آب در جامعه 
می توان بحران کم آبی را مدیریت کرد.فرماندار علی 
آبادکتول آمادگی خود را برای هر گونه همکاری در 
جهت پیشبرد پروژه های آب و فاضلاب در شهر علی 
مزیدی«  نمود.سپس«محمدجعفر  اعلام  آبادکتول 
مدیر امور آب و فاضلاب منطقه علی آبادکتول ضمن 
تشریح فعالیت های انجام شده، گفت: دو حلقه چاه 
آب شرب برای رفاه حال شهروندان وارد مدار بهره 
برداری شد.وی افزود: یکی از چاهها با سیستم دیزل 

ژنراتور راه اندازی شده است.

تاکید بر بهره گیري از ظرفیت هاي 
بخش خصوصي در پیشبرد اهداف 

بازآفریني پایدار شهري
سرویس شهرستان ها- در نشست مشترک 
هیئت عامل شرکت مادر تخصصي عمران و بهسازي 
از  استفاده  بر  غربي  آذربایجان  در  ایران   شهري 
اهداف  توانمندي هاي بخش خصوصي در تحقق 
بازافریني پایدار شهري تاکید شد. به گزارش روابط 
عمومي اداره کل راه و شهرسازي آذربایجان غربي، 
نشست مشترک هیئت عامل شرکت مادر تخصصي 
عمران و بهسازي شهري ایران در آذربایجان غربي 
بازآفریني  ملي  ستاد  دبیرخانه  مدیرکل  حضور  با 
شهري، مدیرکل دفتر نظارت بر امور اجرایي شرکت 
مادر تخصصي عمران و بهسازي ایران، مدیرکل راه 
و شهرسازي آذربایجان غربي و رئیس اداره عمران 
و بهسازي شهري استان تشکیل شد.ابراهیم مبارک 
غربي  آذربایجان  شهرسازي  و  راه  مدیرکل  قدم؛ 
حوزه  عملکرد  از  جامعي  گزارش  نشست  این  در 
عملیات  آغاز  و  داد  ارائه  شهري  پایدار  بازآفریني 
اجرایي 9 پروژه بازآفریني از اوایل شهریورماه امسال 
را افق روشني براي توانمندسازي سکونتگاه هاي 
غیررسمي استان دانست.همچنین ستاد بازآفریني 
شهرستان ارومیه با حضور نادر قاضي پور؛ نماینده 
مردم شهرستان ارومیه در مجلس شوراي اسلامي، 
فرماندار شهرستان ارومیه، مدیرکل دفتر دبیرخانه 
اداره  رئیس  شهري،  پایدار  بازآفریني  ملي  ستاد 
عمران و بهسازي  شهري راه و شهرسازي آذربایجان 
نمایندگان محلات  و  از مسئولان  غربي و جمعي 
هدف سکونتگاه هاي غیررسمي در محل فرماندهي 
سپاه شهداي استان برگزار شد.اجراي برنامه کنترل 
هاي  محدوده  در  اجتماعي  هاي  آسیب  کاهش 
حاشیه نشین در غالب طرح کرامت2، تهیه برنامه 
باز  هدف  هاي  محدوده  در  مشترک  اقدام  جامع 
آفریني شهري، ارائه گزارش اقدامات دستگاه هاي 
و  ارومیه  شهر  آفریني  باز  محلات  در  ستاد  عضو 
هاي  برنامه  اجرایي  مشکلات  و  مسائل  بررسي 
مصوب در راستاي تحقق اهداف برنامه ششم توسعه 
از مهمترین موضوعاتي بود که در این جلسه مطرح 
و مورد ارزیابي و بررسي قرار گرفت.مدیرکل دفتر 
دبیرخانه ستاد ملي بازآفریني پایدار شهري به همراه 
مدیرکل دفتر نظارت بر امور اجرایي شرکت مادر 
تخصصي عمران و بهسازي ایران، رئیس اداره عمران 
و بهسازي شهري راه و شهرسازي آذربایجان غربي و 
مدیر آموزش و پرورش ناحیه دو ارومیه از پروژه هاي 
ساخت خانه سلامت و خانه محله در منطقه وکیل 

آباد ارومیه بازدید کردند.

معاون منابع انسانی شرکت توزیع نیروی برق گلستان:
پیاده سازی نرم افزار سیستم جامع 

منابع انسان
منابع  معاون  شهرستان ها-  سرویس 
انسانی شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان 
منابع  جامع  سیستم  افزار  نرم  سازی  پیاده  از 
و  شده  تعیین  های  زمانبندی  قالب  در  انسانی 
برنامه محوری با قابلیتهای متمایز و بسیار بالا، از 
پاییز امسال خبر داد.ابوالفضل اکبری اظهار کرد: 
ضرورت این سیستم به عنوان یکی از ابزار بسیار 
مفید در راستای خدمات دهی به موقع و مناسب 
به همکاران به عنوان یک ضرورت انکار ناپذیر می 
باشد، که این ضرورت را ضمن برگزاری چندین 
از  بازدید  طی  و  تخصصی  و  کارشناسی  جلسه 
شرکتهایی که در حوز ه منابع انسانی پیشرو بوده 
اند، شناسایی و در قالب شرح خدمات به شرکت 
افزود:  اعلام خواهد شد.وی  اجرا  پیمانکار جهت 
شاهد  نزدیک  آینده  در  متعال  خداوند  یاری  به 
منابع  در حوزه  و چشمگیر  بزرگ  بسیار  تحولی 
انسانی شرکت توزیع نیروی برق استان گلستان به 
عنوان شرکت توزیع نیروی برق پویا و چابک در 
سطح کشور خواهیم بود.اکبری خاطرنشان کرد: 
ضمن  مهم،  هدف  این  به  دستیابی  راستای  در 
سینرژی ایجاد شده، به دقت و سرعت تمام، به 
سوی هدف نهایی که رضایت همکاران و مقامات 

عالی سازمان می باشد، پیش خواهیم رفت.

ایمن سازی خط مارون-اصفهان در 
محدوده گردنه صعب العبور زره

خط  سازی  ایمن  شهرستان ها-  سرویس 
در  اصفهان  ـ  مارون  خام  نفت  انتقال  اینچ   32
محدوده گردنه صعب العبور زره با تلاش کارکنان 
پایان رسید. به  واحدهای مختلف منطقه اصفهان 
مهندس محمد مذهب جعفری معاون فنی شرکت 
خطوط لوله و مخابرات نفت ایران منطقه اصفهان 
با اعلام خبر فوق گفت: این محدوده یکی از صعب 
العبورترین مسیرهای خط لوله مارون تا اصفهان می 
باشد که ایمن سازی آن در 34 محدوده و با همکاری 
تنگاتنگ و نزدیک واحدهای تعمیرات خط، حفاظت 
از خوردگی، ترابری، بازرسی فنی و HSE منطقه 
به طور مستمر و بدون وقفه طی مدت حدود 70 روز 

و صرف 2500 نفر روز به انجام رسید.

معاون حمل و نقل ترافیک شهرداری اصفهان:
تردد سرویس مدارس با اخذ مجوز در 

محدود زوج و فرد بلامانع است
سرویس شهرستان ها- معاون حمل و نقل 
و ترافیک شهرداری اصفهان گفت: سرویس مدارس 
تاکسیرانی شهرداری  از سازمان  مجوز  دریافت  با 
فرد  و  زوج  محدوده طرح  در  توانند  می  اصفهان 
تردد کنند.علیرضا صلواتی اظهارکرد: با بازگشایی 
اصفهان  شهر  ترافیک  حجم  مهرماه  در  مدارس 
بین 20 تا 25 درصد افزایش می یابد از همین رو 
طرح ترافیکی زوج و فرد در سطح شهر به صورت 
جدی دنبال می شود.وی با اشاره به اینکه سرویس 
مدارس باید برای تردد در محدوده ترافیکی مجوز 
داشته باشند، افزود: در این راستا سرویس مدارس 
ترافیکی زوج و فرد  برای اخذ کارت در محدوده 
باید به سازمان تاکسیرانی مراجعه کنند تا سازمان 
مدارک آنان را برای دریافت مجوز به مرکز کنترل 
ترافیک ارسال نماید.معاون حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری اصفهان تاکید کرد: اجرای طرح زوج و 
فرد خودرو در کاهش آلودگی هوا و به دنبال آن 
کاهش ترافیک تاثیر بسزایی دارد.صلواتی در ادامه با 
اشاره به اینکه در سال تحصیلی جاری هشت هزار و 
500 خودرو وظیفه جابجایی دانش آموزان اصفهان 
را برعهده دارند، ادامه داد: این تعداد خودرو حدود 

70 هزار دانش آموز را جابجا می کنند.

برگزاری کارگاه یکروزه مهارت 
های زندگی در مرکز آموزش علمی 

کاربردی فنی و حرفه ای ساوه
روابط  گزارش  به  سرویس شهرستان ها- 
عمومی مرکز آموزش فنی و حرفه ای ساوه:ناظرفخار 
رئیس مرکز آموزش علمی کاربردی ساوه با اشاره به 
این نکته که یکی از آثار روانشناختی ازدواج، دست 
یابی به آرامش درونی و امنیت روحی و روانی زوجین 
است افزود: نقش روابط زوجین  در آرامش یکدیگر 
وقتی بیشتر آشکار می شود که آسیب تأخیر ازدواج 
و آسیب های روابط ناهنجار را مشاهده می کنیم 
در همین راستا  کارگاه یکروزه  مهارت های زندگی 
در راستای آشنا نمودن دانشجویان با مفاهیم پایه 
و توانمند سازی ایشان در زمینه مهارت  های زندگی 
با همکاری مرکز سلامت جامع شهرصنعتی کاوه 
برگزار شد.این مقام مسئول عنوان داشت :  آشنایی 
با تعاریف و اصول اولیه مهارت های زندگی دانست 
و گفت: استفاده از این مهارتهاو همچنین اصلاح  
سبک زندگی با تاکید بر نحوه  آموزش تکنیک های 
بود. آموزشی  کارگاه  این  اهداف  دیگر  از  خلاقانه 

شایان ذکر است در این کارگاه یکروزه تعدا د50نفر 
از دانشجویان حضور داشتند که با استقبال خوب 

آنها مباحث پیگیری گردید

مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر خبر داد:
 توزیع 20 هزار و 800 سبد و کارتن 

برای جمع آوری زکات خرما 
باغداران بوشهری

کمیته  کل  مدیر  سرویس شهرستان ها- 
امداد استان بوشهر از توزیع 20 هزار و 800 عدد 
کارتن و سبد برای جمع آوری زکات خرما میان 
باغداران بوشهری خبر داد.به گزارش سایت خبری 
کمیته امداد، احمد لطفی، صبح امروز در جلسه 
پرداخت  و  آوری  جمع  مورد  در  بررسی  و  بحث 
زکات خرمای نخلداران استان گفت: زکات یکی از 
پایه های مهم دین اسلام است که پرداخت آن بر 
همه مسلمانان واجب است و با انجام این فریضه 
مال خود را بیمه می کنند و موجب نزول رحمت 
الهی وعدالت اسلامی در جامعه می شود.وی با بیان 
اینکه یکی ازبرنامه های ماندگار و مستمر کمیته 
امداد احیاء زکات در جامعه است، افزود: همه ساله 
این نهاد با برنامه ریزی از قبل زکات کشاورزان را 
دریافت و میان نیازمندان واقعی جامعه توزیع می 
برداشت  فرا رسیدن فصل  به  اشاره  با  کند.لطفی 
خرما در استان بوشهر گفت: طی هفته های گذشته 
جمع  جهت  سبد   800 و  کارتن  عدد  هزار   20
آوری زکات خرما میان باغداران هم استانی توزیع 
شده است  و طی مهر ماه از آنها جمع آوری می 
شود.مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر با بیان 
اکنون 266 روستا در سطح استان در  اینکه هم 
روستا  هستند،افزود:این  فعال  زکات  پرداخت  امر 
ها عمدتا از توابع شهرستانهای دشتستان، دشتی، 
تنگستان و جم می باشند که بیشترین زکات خرما 
از این مناطق پرداخت می شود.وی بر لزوم  هزینه 
کرد دقیق زکات جمع آوری شده برای رفع نیاز 
ایتام و مستمندان تحت حمایت تاکید کرد و گفت: 
این خرما بلافاصله برای مصرف در  از  60 درصد 
جمع  زکات  که  منطقه  همان  نیازمندان  اختیار 
آوری شده است قرار می گیرد و 40 درصد دیگر 
با نظر مودیان زکات تبدیل به هزینه و صرف پروژه 
های عام المنفعه می شود.لطفی به پرداخت زکات 
خرمای باغداران استان در سال گذشته اشاره کرد و 
گفت: 427 تن به ارزش 800 میلیون و 95 میلیون 
تومان زکات خرما از سوی نخداران پرداخت شده و 
امیدواریم این رقم، امسال نیز نسبت به مشابه سال 
گذشته افزایش داشته باشد.وی در پایان با قدردانی 
از نقش دهیاران، شوراهای روستاها،خیران، عاملین 
و رابطین زکات، روحانیون و مبلغین در کمک به 
جمع آوری زکات، بیان کرد: تلبیغ و ترویج زکات از 
سوی مدیران و افراد صاحب نفوذ و تریبون مردمی، 
نقش زیادی در بهسازی جایگاه زکات و فرهنگ 

سازی آن در جامعه دارد.
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